
FAU MØTE 4, 2023-2024 
Fjelltun skole 21.03.24 
 

 
 

 
Referent: Ragne  
 

Agenda: 
1. Gjennomgang av referat fra sist møte 

Ingen kommentarer til referatet.  
 

2. Elevundersøkelsen - mobbtallen 
Rektor informerer om tiltak som blir gjort og henviser til opptak av siste 
levekårsutvalg. Henviser også til at det er for få foreldre som stiller opp på 
arrangementer som er relevante og både politiet og skolen er fortvila over 
situasjonen. Viktig at foreldre bruker tid med barna og snakker sammen og at 
man snakker om gleding osv. Noen elever klikker også bare gjennom 
elevundersøkelsen fordi den kanskje er for omfattende. Det er ikke forenlig 
at vi har høye mobbetall og samtidig høye trivselstall. Terskel for å kalle noe 
mobbing er også lav. Eleven kjenner seg ikke nødvendigvis igjen. En faktor 
kan også være at det ikke er spesialskoler i kommune og at alle skolekretsens 
elever går på samme store skole. Skolen gjør en innsats for å sette på 
tilstrekkelig ressurser på enkeltelever som trenger det, selv om det ikke 
nødvendigvis er rom for dette i budsjettet. Skolen har alltid fokus på å nøste 
opp i hendelser og situasjoner så tidlig som mulig. Det er også viktig at 
foresatte gjør det på samme måte.  
 
Oppsummert gjør skolen veldig mye for å motarbeide disse tallene, men det 
er vanskelig å avdekke årsaken. Skolen poengterer at de har lav terskel for å 
ta kontakt med foresatte.  
 
 



3. Kommunalt FAU 
Så langt har kommunalt FAU hatt to møter. En av sakene er at det ikke er 
avhold foreldreundersøkelse og at det skal være ett mål om å få på plass også 
for å få hjelp til å forstå tallene fra sak 2. Kommunalt FAU håper å ha dette på 
plass til høsten og velger ut den som er mest logisk og som er mulig å svare 
på på 5-10 min. Skolen har erfaring med lav svarprosent og setter veldig pris 
på at dette nå kommer fra FAU. Det er ingen hensikt med undersøkelsen om 
det blir lav svarprosent.  
 
Sak om felles refleksdemonstrasjon. Alle var positive til dette og det ble spilt 
inn 1. og 5. klasse. Dette blir ved hjelp av folkehjelpen som markører og politi 
for informasjon. I tillegg stiller Boreal med buss. Flere har bidratt ved å 
sponse refleksvester, men det mangler enda 50 000kr for å dekke vester til 
alle. Neste år blir det påmelding og med maks 30 personer om gangen. Dato 
er satt til 30. oktober 2024, skolene kan informere foresatte ved oppstart av 
skoleåret. 
 
På Tau hadde skolen hatt fadderfamilier for elever i innføringsklassene. En 
god ide for inspirasjon på klassenivå. 
 
Neste møte er 8. april.  
 

4. Permittering av klasser 
Pga mye sykdom så forekom det permittering av klasser ved Fjelltun skole i 
februar. Det var en 7. klasse som ble permittert 3 timer en dag. Dette handlet 
om at det ikke var vikarer å ta av eller ressurser til å flytte ansatte internt. 
Hendelsen er avviksrapportert, men tillitsvalgt sier dette ikke er ett avvik 
siden 7. klasse har tilstrekkelig timer pga leirskole. Skolen hadde ikke annet 
valg.  
 

5. Økonomi FAU – status 
Eleven på 5. trinn er i gang med å produsere skolegensere og dette er veldig 
stas. Dette tekkes av penger som er avsatt til elevrådet. Pengene kommer fra 
inntekter på 17. mai.  
 
I tillegg har alle klassetrinn til å søke om 3000kr. Blant annet har 4. trinn kjøpt 
inn påskeliljer. Det er også arrangert disco på ulike trinn.  
 
Det er også planlagt å sette av midler til trinnvis Barnevakten nettvettkurs fra 
3.-7. klasse. FAU skal også søke om midler til å støtte dette. Tilbakemeldingen 
på kurset er veldig bra og foregår på kveldstid ca 2 timer. Eventuelt tidspunkt 
for kurs må vurderes og for hvem kurset skal holdes for.  
 

6. Årshjul for aktiviteter – oppdatering på gjennomførte & planlagte 
aktiviteter 
- Gjennomført disco på 5. og 6. trinn, med brus i kopp og popcorn i zippose. 
- Disco for 7. klasse er under planlegging.  



- Barnevakten foredrag om sosiale medier  
- Invitasjon til MIL/FAU Tau sitt foredrag om inkludering/mot rasisme.  

 
 

 
7. Planlegging av 17. mai 

Komiteen har gjennomført to samarbeidsmøter. Det er etterspurt tegnede 
flagg fra den nasjonen de føler er sin. Komiteen skal henge opp flagg i hallen 
som dekorasjon.  
 
Gaute trenger to personer fra FAU til å hjelpe til. En til å bestille pizza og en til 
andre konkrete oppgaver i forkant av 17 mai. Nichole og Lennarth melder 
seg. Elevrådet har spurt om FAU kan bære fanen i år.  
 
Årets tema: «Alle med». Fokus på inkludering. Vil også inkludere 10. trinn 
ytterligere.  
 

8. Erfaring med bursdagsfeiring uten gaver 
Det er ulik praksis og erfaring er blandet. Flere klasser føler det er prakket på 
av skolen og FAU. Det er også blitt mer utbrett at selskap avholdes på Leos 
lekeland eller trampolineparker, noe som blir mye dyrere enn alle gavene til 
sammen.  
 
Det er mer vellykket med en gave per klasse på småtrinnene, men også 
enkelt av gutteselskapene på flere trinn. Det påpekes også at vi skal ha fokus 
på være sammen og ikke på gaven. Hensikten med «gaveregelen» var å 
stimulere til inkludering. Flere tilbakemelding på at klasser som har 
gjennomført dette har hatt fokus på hjemmelagde kort og lignende.  
 

9. Innmelte saker 
- Foreslåtte trafikkvakter var politiet negative til. Botkasse foreslås for biler 

som kjører og parkerer der det ikke er tilrettelagt for å slippe av unger.  
- Kommunikasjon mellom skole og foresatte – tas opp på neste møte.  

 
10. Annet 

- Innmeldte saker og annet kommer på neste møte pga tiden.  
 

Oppmøteliste  

Navn Representerer 

Gaute Garsjø 6. trinn 

Camilla Vervik Barka 4. trinn 

Anne Torgersen 2.4.6. trinn 

Linn Vågen 2.trinn 

Ramona Helland 1., 2. og 4. trinn 

Kristine Marie Veland 3. trinn 

Svein Roger Jensen 4. trinn 

Ragnhild Sofie Meltveit 5. trinn 



Ranveig Noraberg Sve 7. trinn 

Cecilie Vatland Eie 2. trinn 

Nichole Mauritsen 1.trinn 

Ulf-Stian Haugen 1. og 2. trinn 

Ragne Nyman-Apelset 2. trinn 

Tonje Vetrhus Karlsen  

Kari Werner Bjørheim 6.trinn 

Olav Lothe Tungland  

Lennart Van Veen  

Gerd Næss Barka Rektor 
 


